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Ja, nok et Rotaryår har begynt. Mitt andre 

år som president. 

 

Noe lærdom fra forrige gang er godt å ta 

med seg 

 

Mine ambisjoner for dette året er allerede 

presentert for klubben. Jeg har redusert 

antall komiteer til fordel for større 

komiteer som kan samarbeide om 

komiteenes utvidede oppgaver. Oppgavene 

står jo fast. 

Videre er ambisjonen å skaffe 10 nye 

medlemmer i yrkesaktiv alder. Dette 

arbeidet begynner nå. 

 

Interessante møter og aktive prosjekter i 

klubben er noe jeg tror vil tiltrekke nye 

medlemmer, uansett kjønn eller hudfarge 

 

Interessante møter har sort sett vært en 

standard i klubben, likevel vil jeg gjerne at 

vi tar initiativ til Intercity møter sammen 

med våre naboklubber 

 

Jeg vil benytte anledningen til å takke Jens 

Grønnerød (og Anna) som lar oss bruke 

møtesalen deres på gården. Dette gjør det 

mulig å starte møtene i august, og har alltid 

vært en redning når vårt vanlige møterom 

ikke kan benyttes 
 

Øistein 
 

Nr. 1-2 Årgang 47 
Juli-august 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Møteprogram: 
 

Sept.  

7/9 Agility og regnskap og budsjett 

14/9 Blomsterhandel. Guttas blomster 

21/9 Monolittens historie v/ Ulf Vidar Larsen fra Idd og 
Enningdalen Historielag 

28/9 Ytringsfrihet i Halden og Midt Østen v/ journalist og 
redaktør Frode Rekve 

 

Klubbinformasjon: 
Charterdato: 22. mai 1975 
Møtested: Skjeberg Rådhus (Kantina) 
Møtetid: Onsdag kl. 19.00 

Styret: 
President: Øystein Brodal 
Innk. President: Per Frode Rismark 
Sekretær: Ole Enger 
Kasserer: Søren Pyntlund 
Past President: Arne Nielsen 
Styremedlem: Morten Pehrsen 

Månedsbrevkomité: 
Per Brevik – Stein Juliussen – Arne S R Nielsen- 
Hans Erik Pedersen --Steinar Kjuus  
 
 
Stoff til månedsbrevet: 
e-post: perbrevik46@gmail.com   
www.skjeberg.rotary.no   

mailto:e-post:%20pebpost@c2i.net
http://www.skjeberg.rotary.no/


Referat fra klubbmøte 17. august 2022  
 
Møtested: Hos Jens Grønnerød 
Program: Sommerminner 
Til stede: 17 
Fødselsdager: Per A, Brynjulv K, Einar G, Rolf J S, Rudolf E, Per H, 

Rune S, Arne S R N, Ivar H 
Referent: Per Brevik   
 

Så var det endelig Rotarymøter igjen. Som vanlig møttes vi hos Anna og Jens Grønnerød i «Rotary-

garasjen». President Øistein var på bilferie i nord, så Rune L ledet møtet.  

Sommerminner kan være så mangt og denne gangen var det Jim som kunne fortelle om en ganske 

komplisert skulderoperasjon. Han hadde fått ny skulder på Lovisenberg sykehus og var veldig fornøyd 

med resultatet. Det verste var nok å ligge på rygg i 14 dager med armen i fatle. På tross av en vond 

skulder hadde Jim vært i Hafslundsalléen en gang i uka med 50 liter vann og klippet gresset. Godt 

gjort! Han kunne også fortelle om et nytt kraftverk som skulle bygges ved siden av det gamle, noe som 

på lang sikt ville være fint mht. tilgang og synliggjøring for alléen da det måtte bli en ny 

gang/sykkelvei ved siden av. 

Vi fikk også en ferieopplevelse av Stein J. Familien hadde planlagt en felles tur i to år med barn og 

barnebarn til Hellas. Problemet var SAS og usikkerheten med streik. De fikk beskjed kvelden før at de 

kunne reise, og barna skulle komme senere. Det gikk ikke så bra da streiken ble et faktum. En skuffet 

gjeng måtte bli hjemme. Etter en uke alene skulle Stein og Ellen hjem, men ikke med SAS. Løsningen 

ble en båt fra Skiathos til fastlandet og drosje i 42 mil til Aten og fly hjem. Ved ankomst til Aten ble 

de møtt av flammer som lyste opp himmelen og bekymringen kom selvfølgelig med røyk og flyplass. 

Etter en natt med alarm om evakuering som det heldigvis ikke ble noe av, fikk de fly hjem ned 

Norwegian. I ettertid ble det mye jobb med erstatning og refusjon av billetter osv. Det var nok godt å 

komme hjem etter en slik strabasiøs tur. 

Jan Willy, som alltid må ha noe å gjøre, fortalte at han hadde meldt seg inn i Norges Bondelag og 

skulle prøve seg som bonde. Med en gammel jordfreser som ikke var særlig samarbeidsvillig, skulle 

det opparbeides et potetjorde. Dårlig jord som ikke var godt nok, resulterte i innkjøp av jord og mye 

arbeid. Luking og hypping for at potetene ikke skulle ligge åpent og bli grønne. Masse utgifter, men 

potetene ble skikkelig fine. (Og J. W. som nesten ikke spiser poteter). Etter innkjøp av 10 plastbøtter 

ble de og potetene gitt bort til naboer og venner. Resultatet økonomisk ble en stor negativ overraskelse 

da prisen pr. potet ble kr. 175.-!!!! 

Ellers hadde J W fått med seg trebåtfestivalen i Risør og et veteranbiltreff i Arvika med 1000 biler! 

Som vanlig kom han kjørende med en «ny» veteranbil som han hadde skrudd på i 30 år. 

Per S og Rudolf E hadde også noen sommerminner fra biltur og molteplukking på hytta.  

 



Referat fra klubbmøte 24. august 2022  
 
Møtested: "Rotarygarasjen"  
Program:  Protokolloverrekkelser 
Til stede:  19 
Fødselsdager:  Kai Brandstorp og Steinar Kjuus 24/8  
Referent:  Arne S R Nielsen   

Vår president åpnet møtet med å ønske velkommen og kjører de vanlige rutinene med alle 

bursdager. Kai og Steinar hadde faktisk bursdag i dag. Han fulgte opp det siste årets tradisjon 

med navnedager og historiske begivenheter på dagens dato. 

 

De forskjellige komiteene leste opp sine årsberetninger og ga status for komiteenes arbeide og 

møtevirksomhet. Deretter ble protokollene overlevert lederne i de nye komiteene. 

 

Det er nytt at prosjekt-komiteen også skal ta seg av RYLA og RF. 

 

Fest- og Kameratskaps-komiteen. 

 

Omdømme-komiteen har bestått av fire medlemmer. De har blant annet ansvaret for å skrive 

referater fra klubb-møtene.   

 

Nyopprettet komite som består av en mann - Rune Larsen - som har ansvar for å koordinere 

rekrutterings-arbeidet. 

 

Deretter gikk praten åpent om klubbens utvikling blant annet med forslag om å invitere 

tidligere RYLA-deltakere inn som medlemmer. 

 

Det kom også frem forslag om å holde intercity møter med f.eks. Sarpsborg og Tune. 

 

Og så til slutt kom alle de kjappe replikkene og morsomme historiene som alltid i vår klubb 

fremkalte gapskratten. 

 

Klubbmøtet - årets andre - ble avholdt i et meget kjært lokale - den ombygde garasjen til Jens. 
 



Referat fra klubbmøte 31. August 2022 
Møtested:  Rådhuset   
Program:  Stikka kasting 
Til stede: 16 
Referent:  Stein Juliussen 
 
Presidenten åpnet møte med tenning av lys for klubbens verdier og for Rotaryåret 

satsingsområde – "10 nye medlemmer til Skjeberg Rotaryklubb" 

Presidenten informerte om brev mottatt fra Brynjulf Kjenstad der han melder at han sier opp 

sitt medlemskap i Skjeberg Rotaryklubb. Brynjulf Kjenstad er chartermedlem i Skjeberg 

Rotaryklubben.  Vi takker Brynjulf Kjenstad for sitt virke i klubben og han ble til applaus 

klappet inn som æresmedlem i Skjeberg Rotaryklubb. 

 

Thor Ørseng hilste til klubben fra Ivar Haug og Tor Lystad som for tiden er på ferie på Kreta. 

 

Herleik Rønningen hadde et innlegg om en ide han hadde plukket opp fra Tønsberg 

Rotaryklubb, nemlig det å arrangere en konsert med lokale artister der inntektene går til 

hjelpetiltak i Ukraina. 

Øistein tar kontakt med presidentene i Tune og Sarpsborg Rotaryklubber for å lodde 

stemningen for et slikt felles tiltak. 

 

Stikka kasting 

Så var det over til kveldens program og aktivitet, stikka kasting. 

Jørgen Winsvold hadde tatt med seg sin samling av 5-øringer. Det ble delt ut 7 5-øringer til 

hver og medlemmene ble delt inn i 4 lag. 

Hvert lag skulle kåre sin stikka mester som skulle gå til finalen. Etter tette kamper i de fire 

lagene gikk følgende til finalen: 

Per Brevik, Thor Ørseng, Herleik Rønningen og Per Frode Rismark. 

Etter en spennende runde stod Per Brevik igjen som «Stikka mester 2022» i Skjeberg 

Rotaryklubb. 

Jørgen Winsvold foreslo at reglene bør være klare på forhånd og at vi gjerne må ha en fin 

premie til vinneren. 

Møte ble avsluttet med hyggelig småprat. 

 

Neste møte, 7.september 2022 blir hos Jens Grønnerød med oppvisning i Agility og 

budsjettmøte etterpå i Rotarygarasjen. Uten værforbehold. 

 
 



Referat fra klubbmøte 1. august 2007
 
Møtested: Festiviteten 
Program: Pratemøte/ferieminner 
Gjester: Ingen 
Tilstede: 63,1% 
Fødselsdag: Ingen 
Referent: Øistein Brodal 
 
Presidenten ønsket velkommen. 
Klubben har fått et takkebrev fra Bjørg Nilsen som takk for fine blomster etter Jan Nilsens bortgang. 
Ivar Formo får fremmøte for forrige møte hvor han møtte kl 19:00 i samsvar med opplysningene i 
matrikkelen. Presidenten slo fast at vi med kun ett møte igjen ville fortsette kl 20:00, men at noen 
møtte kl 19:00 for å ta seg av evt. besøkende. 
 
Per Kristian Kristiansen har vært i Flekkefjord Rotaryklubb i ferien. Enkelt møte med prat og få 
tilstede. Klubben har hatt fire kvinnelige presidenter. Per Kristian har seilt langs kysten i mye regn. 
 
Gunnar Roen har kjørt bil til og fra hytta si i Spania, Pent vær i Spania. Bra med GPS, som har ført 
ham til Borgogne og Figurentes (Salvadore Dalis fødeby) 
 
Kjell Lunde har vært på fjellet i anledning en årlig kombinert fjelltur og slektsamling i Johannes’ 
familie. Vaksdalsfjorden og Sunnmørsalpene, Union hotell på Øye og øs pøs regnvær Har også 
besøkt Oddvin Parr, en merittert treskjærer i Johannes’ slekt på Heggstad gård i Hellesylt. 
Anbefaler et besøk dit for folk som farer forbi. 
 
Per Sundby på tur, snudde før Aurlandsdalen pga ras. 
 
Stein Juliussen har vært i Pyrineene, med 30 graders varme på 2000 meter. Har sett Tour de 
France i Marseilles, men egentlig var målet en orienteringssamling. 
 
Kai Brandstorp har syklet halve Trondheim-Oslo (fra Lillehammer).   
Kjedebrudd krampe osv medførte mye alenesykling. I mål på ca 7 timer.   
Sykler nå i Ullerøybakkene med blikk for Grenserittet. 
 
Bjørn har vært bakkemannskap i grenserittet, og Per Løkkevik kan ikke skjønne hvorfor man skal 
sykle når man kan kjøre bil. 

 
Jan Willy etterlyser 
bedre førstehjelp på 
verksted for 
sykkelassistanse. 
 
Forsamlngen var 
opprørt over saken 
ved Visterflo.  
Vi er heldige 
som har Politi og 
Juskompetanse i 
klubben. 

 

PEB
Plassert bilde



Sistesia   Statistikken  

 

 

 

 
 

Neste møte 7. september er hos Jens Grønnerød  
og oppvisning i Agility ved barnebarnet Julie Marie 

Per Brevik Arne S R Nielsen 

Jens Grønnerød Herleik Rønningen 

Rune Larsen Rolf Jul Strand 

Per Inge Magnusen Jens H Westberg 

17/8 24/8 31/8  

18 19 16  

Til stede 100 % i august 




